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ایران ورزشــی - فدراسیون جودو تعلیق شد. بعد 
از انجام اشــتباهات پی در پی از سوی مسئولان ایرانی 
در فدراســیون جودو، کمیته ملــی المپیک و وزارت 
ورزش، دیروز فدراسیون جهانی به صراحت خبر تعلیق 
فدراســیون جودوی ایران را روی ســایت خود منتشر 
کرد. این در حالی است که فدراسیون جهانی چند روز 
قبــل هم نامه ای با این مضمون به کمیته ملی المپیک 
ارســال و اعلام کرد که جودوی ایران از 18 سپتامبر تا 
نهایی شــدن روند بررسی اتفاق  هایی که افتاده و اعلام 
حکم نهایی، تعلیق است و حق انجام هیچ گونه فعالیت 

رسمی را ندارد.
در خبری که روی ســایت فدراسیون جهانی قرار 
گرفته، بــه صراحت به اتفاق هــای رقابت های جهانی 
توکیو اشاره شده و تأکید شده که در جریان رقابت های 
وزن 81- کیلوگرم، از ســوی مقامات ایرانی به سعید 
ملایی دســتور داده شــده تا با نماینده رژیم اشغالگر 

قدس روبه رو نشود.
فدراســیون جهانی جودو در حالــی تعابیر خاص 
خــودش را از ایــن موضــوع دارد که نبایــد از برخی 
اشــتبا ه های مســئولان ایرانی هم غافل شــویم. یکی 
از مهم ترین مواردی که از ابتدا عنوان شــد، اشــکال 
داشته، نامه ای اســت که از سوی کمیته ملی المپیک 
به فدراســیون جهانی رفت تا آبی باشد روی آتش اما 
این نامه آنقدر ایراد داشــت که بــه عنوان یک قول از 
سوی مسئولان فدراسیون جهانی تعبیر شد تا جایی که 
مسئولان مربوطه در فدراسیون جهانی، در خبر مربوط 
به تعلیق این موضوع را گنجانده  و نوشته اند: »در نامه ای 
که 8 مه  2019، از ســوی کمیتــه ملی المپیک ایران 
بــه امضای رضا صالحی امیری و آرش میراســماعیلی 

رسیده، عنوان شده که کمیته ملی المپیک ایران تأکید 
می کند که به منشــور المپیک که در آن اشــاره شده 
هیچ تبعیضی پذیرفتنی نیســت و همچنین اساسنامه 

فدراسیون جهانی احترام می گذارد.«
در ادامــه ایــن نامه به بنــد 1. 2. 2 اساســنامه 
فدراســیون جهانی اشاره شده که حکایت از احترام به 
اصل وحدت جهانی و دوری از رفتارهای سیاسی دارد. 
البتــه رفتارهایی که ویــزر و همکارانش در این مدت 
انجام داده اند، به خوبی نشــان می دهد تا چه حد رفتار 
آنها هم سیاسی بوده اما به هر حال در ورزش بین الملل 
مرسوم اســت که با این واژه ها بازی شود، ضمن اینکه 

نباید منکر اشتباه مدیران داخلی شویم.
در ادامه این نامه از بند 1. 2. 4 وام گرفته شــده 
که در آن بر پرهیز از تبعیض به وضوح تأکید شــده و 
تبعیض هم به این شــکل تعریف شــده است: »ورزش 
فارغ از نژاد، رنگ، جنســیت، زبان، مذهب و سیاست 

اســت و هیچ کــدام از این موارد و یا هــر هر موضوع 
دیگری نباید خللی در آن ایجاد کند.«

در ادامــه نامه بــر بندهای دیگر مربــوط به این 
موضوع در منشــور المپیک و اساســنامه فدراســیون 
جهانی اشــاره شــده و در نهایت عنوان شــده که در 
گذشــته هم رفتارهای اینچنینی از ورزش ایران دیده 
شده اســت. در این نامه به موضوع آرش میراسماعیلی 
و عدم رویارویی با نماینده رژیم اشــغالگر قدس تأکید 
شــده و در ادامه از ماجرای گرنداســم پاریس در سال 
2019 موردی عنوان شــده که در آن هم سعید ملایی 

با حریف صهیونیستی مسابقه نداده است.
در خبر فدراســیون جهانی بعد از ارائه توضیحات 
و مســتندات عنوان شده: »کمیســیون مربوطه دلایل 
محکمی دارد که ثابت می کند فدراسیون جودوی ایران 
بر ایــن رفتار، یعنی قدم برداشــتن در جهات مخالف 
اهداف و برنامه های فدراســیون جهانــی تأکید دارد و 

به همین خاطر جودوی ایران از 19 ســپتامبر تا زمان 
تصمیم گیری نهایی کمیسیون از انجام هر نوع فعالیتی 

تعلیق می شود.
در انتهای نامه هم تأکید شده که فدراسیون ایران 
تــا 21 روز فرصت دارد که اعتــراض خود را به دادگاه 

عالی حکمیت ورزش )CAS( اعلام کند.
به هر حال با اینکه همچنان برخی مسئولان سعی 
دارند موضــوع تعلیق را تکذیب کرده یــا از آن اظهار 
بی اطلاعی کنند، این اتفاق برای ورزش کشور افتاده و 
هیچ بعید نیست ابعاد گسترده تری به خود بگیرد. گفته 
می شــود برای ورزش ایران شــرط و شروطی گذاشته 
شده که یکی از آنها استعفای آرش میراسماعیلی است 
کــه البته این مورد را هنوز کســی تأیید نکرده اما هر 
چه که هســت ورزش ایران چند روز سخت را در پیش 
دارد، تا در ســال منتهی به المپیک 2020، جلوی یک 

اتفاق تلخ را بگیرد.

از استعفای جمشــید خیرآبادی  پس 
از هدایت تیم کشــتی فرنگی امید به دلیل 
دو شــغله بودن، فرشاد علیزاده تا مسابقات 

جهانی جایگزین او شد.
رئیس  همزمان  آبادی  خیر  جمشــید 
هیأت کشتی اســتان کردستان و سرمربی 
تیم کشــتی فرنگی امید بود که مسئولان 
فدراسیون کشتی در بدو ورود، در خصوص 
تعیین تکلیف وضعیت، از  او خواستند یک 
عنوان شــغلی را انتخاب کند. بر این اساس 
جمشــید خیرآبادی از ســرمربیگری تیم 
کشــتی فرنگی امید انصراف داد و فرشــاد 

علیزاده جایگزین او شد.
فرشــاد علیزاده ســرمربی تیم کشتی 
فرنگــی نوجوانان با توجه به کســب نتایج 
درخشــان و قهرمانی های پیاپی با این تیم، 
برای هدایت تیم کشــتی فرنگــی امید تا 
انتخاب شد.  مسابقات جهانی مجارســتان 
در حکم فرشــاد علیزاده آمده است: »نظر 
به ســوابق و تجربیــات ارزنــده جنابعالی 
در عرصه هــای ملــی و بین المللی ورزش 

قهرمانی و مربیگری، به موجب این ابلاغ، به 
سمت سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی امید 
در مســابقات قهرمانی زیر 2۳ سال جهان 
)مجارســتان 2019( منصوب می شــوید. 
انتظــار دارم با اتکال به نیروی لایزال الهی، 
در امر هدایت تیم ملی کشتی فرنگی امید 
در این رویــداد مطابق ضوابــط و مقررات 
موضوعه کوشــا بــوده و در خدمتگزاری به 

ورزش ملی کشور، موفق باشید.«

اعضای تیــم ملی کشــتی فرنگی پس 
از حضــور در رقابت هــای قهرمانی جهان و 
گزینشــی المپیک در قزاقســتان و کسب ۳ 
مدال برنز و ۳ ســهمیه المپیک بامداد امروز 

)پنجشنبه( به کشور باز می گردند.
رقابت هــای کشــتی فرنگــی قهرمانی 
جهان و گزینشی المپیک روزهای 2۳ تا 26 
شهریورماه در ســالن باریس شهر نورسلطان 
قزاقســتان برگزار شــد و در پایان تیم ایران 
با کســب ۳ مــدال برنز علیرضــا نجاتی در 

وزن 60 کیلوگــرم، محمدعلــی گرایــی در 
وزن 77 کیلوگرم و ســعید عبدولی در وزن 
82 کیلوگرم و کســب 75 امتیاز در جایگاه 
چهارم قرار گرفت و صعود 7 پله ای را نسبت 
به مســابقات جهانی سال گذشــته )یازدهم 
در مجارستان( داشــت. همچنین تیم ایران 
توســط علیرضا نجاتــی، محمدعلی گرایی و 
امیر قاسمی منجزی در اوزان 60، 77 و 1۳0 
کیلوگرم سه سهمیه المپیک 2020 توکیو را 

به دست آورد.

اعضایتیمملیکشتیفرنگیامروزبرمیگردند

فرشادعلیزادهسرمربیامیدهایفرنگیشد

خبر و مصاحبه

قرعه کشی بسکتبال 3 نفره بانوان 
جهان

دخترانایرانرقبای
خودراشناختند

حریفان تیم بســکتبال سه نفره بانوان 
در جــام جهانی زیر 2۳ ســال به میزبانی 
معرفی شــدند. گروه بندی مسابقات  چین 
جام جهانی بسکتبال سه نفره دختران زیر 
2۳ سال اعلام شد و تیم ایران هم به عنوان 
یکی از تیم هــای حاضر در ایــن رقابت ها 

حریفان خود را شناخت.
در بخش بانوان 20 تیم در قالب چهار 
گروه با یکدیگر رقابــت می کنند. تیم ملی 
ایران هــم در این گروه بندی با قرار گرفتن 
در گروه C با تیم های مغولســتان، رومانی، 

آلمان و اوگاندا همگروه شد.
مسابقات جام جهانی بسکتبال سه به 
سه دختران زیر 2۳ سال مهر ماه در کشور 

چین برگزار می شود.

حضورجتلیدر
رقابتهایقهرمانیجهان

ووشو
سوپراســتار ســینمای جهــان برای 
تماشای مســابقات ووشوی قهرمانی جهان 
عازم شهر شــانگهای کشور چین می شود. 
رقابت های ووشــوی قهرمانی بزرگســالان 
جهان 2019 چیــن در دو بخش مردان و 
زنــان از تاریخ 27 مهرماه ســال جاری به 
میزبانی شهر شــانگهای برگزار می شود که 
طبق اخبار منتشر شــده »جت لی« سوپر 
اســتار چینی برای تماشــای این مسابقات 
از نزدیک عازم شــهر شــانگهای می شود. 
این سوپراستار ســینما در سال 2015 نیز 
سابقه حضور در مســابقات قهرمانی جهان 
به عنوان میهمان ویــژه را دارد. طبق اعلام 
نایب رئیس فدراسیون جهانی، جت لی در 
مراسم افتتاحیه مسابقات جهانی شانگهای 
شــرکت می کند و در طول مسابقات نیز در 
ســالن محل برگزاری حضور دارد. جت لی 
در دهه 70 میــلادی از قهرمانان برتر این 
رشته بوده و در مسابقات معتبر نیز شرکت 

کرده است.
 

قضاوتداورایرانیدر
پارالمپیکتوکیو

شــهرزاد اللهیــاری داور بین المللــی 
تیروکمــان ایران در بازی هــای پارالمپیک 
2020 توکیــو قضاوت می کنــد. در فاصله 
یک ســال تا آغاز رقابت هــای پارالمپیک 
2020 توکیو، مســئولان فدراسیون جهانی 
تیروکمان اســامی داوران حاضــر در این 
رویــداد را اعلام کردند. بر همین اســاس 
شهرزاد اللهیاری داور بین المللی کشورمان 
را  پارالمپیــک 2020  بازی هــای  قضاوت 

برعهده خواهد داشت.

خبر

نظر خود را به 

این شماره پیامک 
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  آقا پیمان، کجای کارید؟
 در یــک جای خوب قرار داریــم. راه حضور ما در 
المپیک 2020 هر روز بازتر و هموارتر می شود. از آنجا که 
هر چهار تیم اول رنکینگ دنیا سهمیه توکیو را می گیرند 
و کــره جنوبی هم به این جمــع تعلق دارد و به تیم اول 
هر یک از قاره ها نیز یک ســهمیه می رسد، ایده آل ترین 
راه و بهترین شکل و فرم برای المپیکی شدن ما از طریق 

ایستادن مان در قله  آسیا به وجود آمده است.
  و طبعاً بدون احتساب کره جنوبی ما تیم اول 

آسیا به شمار می آییم.
 بله. ما در پیکارهــای اخیر هم چین را برده ایم و 
هم ژاپن را و چون این کار در مســابقات قهرمانی آسیا و 
قهرمانی جهان هم صورت پذیرفته، با ضریب دو محاسبه 
شــده و به این ترتیب فاصله ما با این رقبا فزونی گرفته 

است.
بــه توکیــو الان طبق    درصــد صعودمان 

تخمین های موجود به چه حدی می رسد؟
 ما 70  درصــد راه را رفته ایم و شــاید هم قدری 

بیشتر.
  تورنمنت هــای بعدی که این امکان را برای ما 

حتمی می سازند، کدامین رقابت ها هستند؟
 چهار مســابقه دیگر انتخابی نیز داریم که ما مثل 
هر کشور دیگری اجازه حضور در سه تای آنها را داریم و 
از یکــی از آنها باید به انتخاب خود صرفنظر کنیم. یکی 

تورنمنت بین المللی مصر در شــهر قاهــره در 25 آبان، 
دومی رقابت های لهســتان در شهر ورشو در 10 بهمن، 
سومی تورنمنت پادووای ایتالیا در 15 اسفند و سرانجام 

مسابقات بوداپست مجارستان در اول فروردین 1۳99
  لابد شــیرینی تورنمنت آخر و کسب سهمیه 
درآن به سبب عید نوروز و حلول سال نو بیشتر از 

بقیه خواهد بود.
 همین طور اســت ولی همه مــا متعهد و مصمم 
شــده ایم که در همان تورنمنت اول پیش رو کار را تمام 
و ســهمیه المپیک را صید کنیم و ســپس برای توکیو 
تدارکــی دور و دراز ببینیم. بهتر اســت کار را به فردا و 

فرداهای بعد وانگذاریم.
  واقعــاً در آنجا )توکیو( به چیــزی باید دل 
ببندیم؟ آیا کســب مدال طــا در المپیک 2020 
تا قسمتی  یا یک رویای کمی  امکان پذیر اســت 

افراطی است؟
 این اصلًا رویا نیســت و دســتاوردی است که اگر 
شــرایط یاری کند حاصل خواهد آمد. در جلســه ای که 

اخیراً با وزیر ورزش داشتم، همین نکته را به او گفتم.
  یعنی گفتید در توکیو قطعاً طا می گیرید؟

 من به آقای سلطانی فر گفتم که این کار کاملًا در 
توان بچه های ما هست. مهم نیست که مجتبی عابدینی 
ایــن کار را بکنــد یا محمــد رهبری و علــی پاکدامن، 
نمی دانم خدا برای مــا در آن روز خاص )زمان برگزاری 
رقابت سابر در المپیک 2020( چه نوشته و حکم تقدیر 
برای ما چیست اما اگر لطف او شامل حال ما شود و روز 
بدبیاری ما نباشد، کسب طلا در حیطه توان ما هست. ما 
طی ســال های اخیر در سابر انفرادی و تیمی، مردانی را 
به کرات برده ایم که مدال های جهانی، المپیک و اروپایی 
را بارها برده اند. پاکدامن نفر اول رنکینگ ســابر دنیا را 
شکست داده است و عابدینی در راه کسب مدال جهانی 

امســال اش چهار نفر را حذف و قربانی کرد که جملگی 
ســابقه کســب مدال های مرغوب جهانــی را دارند. در 
مسابقه های جهانی امسال 157 شمشیرباز از کشورهای 
مختلــف بخت آزمایی کردند، حال آنکــه در المپیک ها 
بیشــتر از ۳2 نفــر در جــدول اصلی به بــازی گرفته 
نمی شــوند. این تصور هم که چون فقط نامدارترین افراد 
به شمشیربازی المپیک می آیند، این مسابقات سخت تر 
از رقابت های قهرمانی جهان است، باور صحیحی نیست 
زیرا رقابت های جهانی گســتردگی بیشتری دارد و طیف 
فزون تری از ورزشــکاران صاحب توان و اقبال به صحنه 
می آیند و کسب مدال در آنجا سخت تر از المپیک است.

 شاید اگر مجتبی عابدینی در المپیک 2016 در 
نیمه نهایی آنطور به ورزشکار آمریکایی نمی باخت 
و راهی فینال می شد و به واقع به حقش می رسید، 
این باور اینک در نزد طیف بیشتری از مردم وجود 

می داشت.
 بله، ولی همان توفیق بزرگ در ریودوژانیرو و رتبه 
چهارمی عابدینی و تبعات آن ســبب شــد شمشیربازی 
ایران بیش از پیش شــناخته شود و به یک نیروی بالقوه 
جهانی تبدیل شــود. الان همه تیم های بزرگ دنیا روی 
ما حســاب می کنند و به گونه ای از ما می ترســند. اگر تا 
همین پنج شــش ســال پیش ما آرزوی تحویل گرفته 
شــدن توســط رقبای بزرگ جهانی مان را داشــتیم و 
هیچ گاه اعتنایی به ما نمی شــد، اینک شرایط بسیار فرق 
کرده و این ورزشــکاران معروف، ایتالیا، فرانسه، آلمان و 
مجارستان یعنی پیشــروان این ورزش هستند که برای 
گرفتــن عکس های یادگاری با ما پیشــنهاد می دهند و 

پیشقدم می شوند.
  وزیر ورزش برای کمک به شما و تیم ملی و کل 

رشته شمشیربازی چه طرح هایی را در سر دارد؟
 نمی دانــم و من فقط مــوارد و حقایقی را به قصد 

اینکه جایگاه شمشــیربازی ایران در جهان بیشتر و بهتر 
برای او ترسیم شود، به اطلاع وی رساندم و راهکارهایی 
را ارائــه دادم. به وزیر گفتم اگر صدها میلیون تومان هم 
در شــنا هزینه و شبانه روز در آن تلاش کنیم باز هم به 
یک مدال جهانی و المپیکی در آن نمی رســیم زیرا این 
ورزش بســط لازم را در ایران ندارد و رقبایمان نیز بسیار 
قــوی و با تکنیک اند. ما در »دو«های ســرعت نیز مدال 
بگیر در المپیک نیستیم و اگر مدالی برای ما در کار باشد 
در همان پرتاب ها اســت و در نتیجه بهتر است در همان 
رشته هایی صرف هزینه شود که توان ریشه ای و پتانسیل 
کسب مدال در بالاترین رقابت ها را داریم و شمشیربازی 

یکی از آن رشته ها است.
آنچه  برخاف  هم  بودجه شمشیربازی  ظاهراً    
شــرح اش را می دهید در ســطحی نازل است و 
توجهی که مورد نظر شــما است، اصاً شامل حال 

آن نشده است.
 بله، شمشــیربازی در میان رشته های المپیکی ما 
کمترین بودجه را دارد و حتی بودجه فدراســیون هایی 
که برخلاف ما هیچ امکانی برای کســب مدال جهانی و 
المپیک ندارند، از ما بیشــتر است. درخواست من توجه 
ساختاری هرچه بیشتر و رسیدگی ریشه ای به رشته های 
مدال بر اســت زیــرا هر پولی که برای آنهــا خرج کنید، 
پــاداش و نتیجه اش را خواهید گرفت. امروز رشــته های 
متعددی هســتند که می کوشــند و برنامه می ریزند تا 
فقط به المپیک راه یابند حال آنکه ما به توکیو می رویم 
تا مــدال بگیریم و همانطور که قبــلًا گفتم، به طلا هم 

خوشبین هستیم. ببینید تفاوت از کجاست تا به کجا.
  طی صحبت هایمان چند بار اسم عابدینی آمد. 
شــما چه کردید تا وی پس از یکی دو سال نزول 
شــدید و قطع امید اکثریت از وی و سوق یافتن 
به ســوی یک بازنشستگی غیر رسمی و تلویحی، 

دوباره اوج بگیرد و اینطور سکوی سوم سابر جهان 
را تسخیر کند؟

 من همیشــه و حتی در آن روزهای ســخت و کم 
امیدی که عابدینی ســپری می کرد، این اعتقاد راســخ را 
داشتم که او یک ورزشکار کلاس اول جهانی است و کسب 
مدال جهانی و المپیک کاملًا در توان او هســت. او دچار 
نوعی یأس شده بود و حس می کرد که به حقش نرسیده 
و با همین حال و هوا هــم به میدان می رفت و به همین 
ســبب تعدادی نتایج بد گرفت و همین مسأله باعث نزول 
شدیدتر او شد و یکی از آن نتایج بد در بازی های آسیایی 
جاکارتا بود. کار به جایی رســید که خیلی ها می گفتند او 
نیروی کاملًا تمام شــده و مهره ای به کلی سوخته است و 
در همان دور اول اوت می شــود و دیگــر نباید به او امید 
بســت اما من که او را همیشــه به شکلی دیگر و با باوری 
متفاوت می دیدم آنقدر بــا او حرف زدم و تلاش کردم تا 
عابدینی ســرانجام همان چیزی شد که باید می شد و در 
توان وی بود. به مجتبی گفتم این افکار منفی را دور بریز 
و بــا تمام وجود تلاش کن تا به لیاقت و حقت برســی و 
چیزی بشوی که امید آن را داشته ای و خوشحالم که وی 
ســرانجام به چنین نقطه ای رســید و پاداش آن را هم به 

بهترین وجه در مسابقات جهانی 2019 گرفت.
  شــما بردهای زیادی را طی دهه جاری برای 
شمشــیربازی ایــران رقم زده ایــد و کار آنها از 
شمارش گذشته است و لابد مقام سومی عابدینی 
در جهان نیز از مهم ترین آنها اســت اما اگر قرار 
باشد شــیرین ترین پیروزی تان را نام ببرید، روی 

کدام مورد انگشت می گذارید؟
 در همین مسابقه های جهانی امسال که عابدینی 
مدعی پشــت مدعی را می برد و بــه پیش می رفت و به 
ســکوی افتخــار نزدیک تر می شــد در »8 تــای آخر« 
روبــه روی هارتونگ آلمانی ایســتاد که کلکســیونی از 

مدال هــای جهانی و اروپایــی را در اختیار دارد و اینک 
در رنک ۳ دنیا ایســتاده اســت. کار طبعاً بسیار دشوار 
بود اما مجتبــی این رقیب را هم بــرد و به نیمه نهایی 
رسید و سرانجام روی سکو ایستاد. این برد بسیار شیرین 
و بــه همان اندازه برای ورزشــکار آلمانی تلخ بود و دلم 
واقعاً برای او ســوخت. چه کسی می تواند آن روز خاص 

را فراموش کند؟
بر  بزرگ شــما  تأثیرگــذاری  از  همــگان    
ورزشکاران فعلی رشته ســابر می گویند و نقش 
بزرگی که در جهانی شدن این رشته داشته اید اما 
خودتان در جوانی از کدام مربی بیشــترین تأثیر 
مثبت را گرفتید و سهمی بیشــتر از سایرین در 

پختگی شما داشت؟
 بایــد از بیژن زرنگار نام ببرم که عضو اســبق تیم 
ملی شمشیربازی ایران بود و در سال 1974 در بازی های 
آســیایی تهران برای این تیم به میدان آمده بود و مردی 
مطلع و فنی بــود. البته وقتی وی مربی من شــد، پا به 
ســن گذاشته بود و سرحالی ســابقش را نداشت و اینک 
نیز متأســفانه در قید حیات نیست. باید متذکر شوم که 
کلًا مربیان کارســاز چندانی بالای ســر من نبودند و با  
وجود ادای احترام بلیغ به تمامی آنها چیزی اســتثنایی 
از آنــان نیاموختــم. من در ســال های بعــدی و بعد از 
آویختن شمشــیرهایم کوشــیدم خودم علم برتر و فنون 
عالــی این ورزش را با مطالعه و ممارســت بیاموزم و هر 
روز مدرن تــر و کامل تر شــوم و آنچه می بینید، بیشــتر 
محصول تلاش شــخصی ام بوده و نه کسب علم و کارآیی 
از سایرین و پیشکسوت هایم. اکنون افتخار من این است 
که در ســال های اخیر جوان ترین مربی در میان تیم های 
ملی برتر شمشــیربازی دنیا شناخته شــده ام و این نیز 
دستاوردی مهم و اســباب امیدواری بیشتر برای شخص 

من و تیم ملی شمشیربازی است.
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به  وزیر ورزش گفتم کسب طلای المپیک توکیو اصلًا یک خیال و رویا نیست

 فخری: حالا بزرگان جهان 
با ما عکس یادگاری می گیرند

مصاحبه

شــاگردان پیمان فخری او را مردی توصیف می کنند که بدون وی کسب هیچ یک از افتخارات غریب هشت نه سال اخیر تیم ملی شمشیربازی اسلحه سابر ایران 
در بالاترین میدان های جهانی امکان پذیر نبود و ناظران بین المللی نیز معترف اند او مردی اســت که تیم ها و ورزشــکاران بزرگ شمشیربازی جهان هم می توانند در 
کنش های او درس ها و مواردی را بیابند و برگیرند که برای اعتای ارشد ترین تیم های جهان نیز کفایت می کند. اگر جز این بود تیم اسلحه سابر ایران طی مدت مذکور 
از رنک 26 دنیا تا رده هشتم ارتقا نمی یافت و حتی برای کسب مقام چهارم نیز ابراز لیاقت نمی کرد. جدید ترین سند صاحیت این مربی 42 ساله متولد منطقه لویزان 
تهران و دارای یک فرزند پســر پنج ساله و یک دختر یک سال ونیمه مدال برنزی است که مجتبی عابدینی در مسابقات امسال شمشیربازی قهرمانی جهان در سابر 
انفرادی کسب کرد که نه تنها اولین مدال برگرفته ایران در تاریخ طولانی برپایی این مسابقات است بلکه از با ارزش ترین مدال های تاریخ ورزش ایران براساس میزان 

رشد و محبوبیت ورزش ها در کشورمان به شمار می آید که در شمشیربازی همواره در کمترین سطح بوده است.
هم و غم امروز فخری کسب مجوز حضور در المپیک توکیو است که فقط 8 تیم برتر جهان در هر یک از اسلحه های سه گانه )سابر، اپه و فلوره( به آن راه می یابند. 
این تاش به احتمال قریب به یقین در یکی از چهار تورنمنت باقی مانده انتخابی المپیک به بار می نشــیند و فخری و شاگردانش به توکیو می روند تا اگر خدا بخواهد 
حماسه ای خلق کنند فراتر از تمام کارهای بزرگ قبلی شان. سرمربی خوش صحبت و متین تیم ملی سابر ایران در طلیعه پاییز 98 مثل معمول از این پویش بزرگ با 
اشتیاق فراوان مردی سخن می گوید که شغل جانبی اش در کمیته ملی المپیک وی را صاحب توانمندی ها و دانشی فراتر از یک مربی صرف شمشیربازی کرده است.

وصال روحاني
Vesal Rohani

رئیــس کمیتــه ملی المپیــک که به 
قزاقســتان ســفر کرده، به تیم ملی کشتی 
ســری زد و دقایقی با علیرضا دبیر و حمید 
در  صالحی امیری  کرد.  گفت وگو  ســوریان 
دیدار با محمد بنا و سایر کادر فنی کشتی 
گفت: »تیم ملی شرایط خوبی دارد. البته ما 
رقبای جدی داریم اما باید همچنان تلاش 
کنیــم که ورزش اول ایران حرف اول را نیز 
بزند. همچنیــن باید تلاش کنیم تا علیرضا 
دبیر یا حمید ســوریان یک جایگاه جهانی 
برای دفاع ازحقوق  کشــتی ایران داشــته 
باشــند.« همچنین صالحی امیری ملاقاتی 
با دبیرکل کمیته ملی المپیک ترکمنستان 
داشــت که در این دیــدار مذاکرات درباره 
همکاری های مشترک در مجامع بین المللی 
و دعــوت از رئیــس کمیته ملــی المپیک 
کشــورمان به عشــق آبــاد بــرای امضای 

تفاهم نامــه ورزشــی بــرای همکاری های 
مشــترک بود. رئیس کمیتــه ملی المپیک 
ایران ملاقات هایی هم با رئیس کمیته ملی 

المپیک تاجیکستان و مجارستان داشت.

 صالحی امیری:

دبیریاسوریانبایدیکجایگاهجهانیبگیرند

 سرپرست دبیر کلی کمیته ملی المپیک می گوید: »نامه رسمی تعلیق جودو به 
کمیته ملی المپیک هنوز ارسال نشده است اما داریم موضوع را بررسی می کنیم.«

فدراســیون جهانی جودو با صدور بیانیه ای فدراسیون جودوی ایران را تعلیق 
کرد. در حالی که گفته می شود نامه مربوط به این تصمیم چند روز قبل به کمیته 
ملی المپیک ارسال شــده اما مســئولان کمیته آن را تکذب می کنند. کیکاووس 
ســعیدی سرپرســت دبیر کلی کمیته ملی المپیک در ایــن رابطه می گوید: »هوز 
نامه رســمی در مورد تعلیق جودوی ایران به کمیته ملی المپیک ارســال نشــده 

است و از طریق رسانه ها از این موضوع مطلع شدیم از این رو نمی توانیم اظهارنظر 
رسمی داشته باشیم اما در حال بررسی موضوع هستیم.« سعیدی در پاسخ به این 
پرسش که با آرش میراسماعیلی در مورد تعلیق جودو صحبتی داشته است یا خیر 

می گوید: »آقای میراسماعیلی هنوز تماسی با من نداشته است.«
 او در حالی به این موضوع مهم واکنش نشــان می دهد که بد نیست دبیر کل 
کمیته، سری به سایت فدراسیون جهانی بزند تا دیگر نیاز نباشد از طریق رسانه ها 

در جریان این موضوع قرار گیرد.

دبیر کل کمیته ملی المپیک:

نامهتعلیقجودوهنوزنرسیده

مهلت 21 روزه برای شکایت ایران به دادگاه عالی ورزش

 از تعلیق جودو 
تا سکوت مسئولان


